
 

 

 

 

  VRAGEN 

 

door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 42 van het Reglement van 

Orde voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 

 

2013 – Nr. 15. 

 

VRAGEN van de PvdA van mevrouw B. Enting en mevrouw E. van Lente 

betreffende ontwikkelingen onderwijshuisvesting. 

(Binnengekomen: 19 februari 2013) 

 

In de landelijke politiek speelt een tweetal ontwikkelingen die raken aan een 

eventuele (gedeeltelijke) doordecentralisatie van de middelen voor 

onderwijshuisvesting.  

 

1) In het regeerakkoord “Bruggen Slaan” stelt de regering dat er een uitname uit 

het Gemeentefonds plaatsvindt van de middelen die in de verdeling 

toegerekend worden aan onderwijshuisvesting, maar daar niet aan uitgegeven 

worden, zoals geconstateerd in de motie Van Haersma Buma.  

2) Begin februari stuurde staatssecretaris Dekker een brief aan de Tweede 

Kamer. Deze betreft de beoogde inwerkingtreding van het wetsvoorstel waarin 

de verantwoordelijkheid voor buitenonderhoud en aanpassingen aan het 

gebouw in het primair onderwijs wordt overgedragen van gemeenten naar de 

schoolbesturen. 

 

Op basis van deze beide ontwikkelingen heeft de fractie van de PvdA de volgende 

vragen aan het college: 

 

 Hoe interpreteert het college de inhoud van het regeerakkoord waar het gaat 

om de uitvoering van de motie Van Haersma Buma? Worden de middelen 

voor onderwijshuisvesting hiermee een soort doeluitkering? Worden de 

middelen die niet besteed worden aan onderwijshuisvesting straks afgeroomd 

en toegevoegd aan de lumpsumbekostiging die rechtstreeks naar de 

schoolbesturen gaat? 

 

 Hoewel het een wetsvoorstel betreft en nog geen wet is, heeft de fractie van de 

PvdA al wel een aantal vragen over de gevolgen van het wetsvoorstel van 

Dekker voor de onderwijshuisvesting in Groningen: 

a. in hoeverre zijn wij hier in Groningen er op voorbereid? Wordt er al 

met de schoolbesturen over gesproken? Welke financiële risico’s zijn 

er? (bijv. achterstallig onderhoud dat hersteld moet worden voor 

overdracht, idem voor de actuele gebruikskwaliteit van de gebouwen) 

b. hoe wordt deze ontwikkeling ingepast binnen het masterplan 

“schoolgebouwen voor de  

toekomst” ? 

c. hoe passen deze ontwikkelingen in de actuele ontwikkelingen en 

plannen op het gebied van renoveren, slopen en bouwen van nieuwe 
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schoolgebouwen in Groningen (waarvoor de gemeente 

verantwoordelijk blijft)? 

d. hoe past het voorstel in de ontwikkeling/uitvoering van Fris en 

Duurzaam (over energiezuinige gebouwen met een goed 

binnenklimaat/ambitie elke school een Ecolabel) 

e. hoe past deze ontwikkeling in de bredere context van het gemeentelijke 

vastgoedbeleid? 

 

 De fractie van de PvdA is niet op voorhand een voorstander van 

doordecentralisatie van de budgetten voor onderwijshuisvesting. Is het college 

het met de fractie van de PvdA eens dat we de discussie over 

doordecentralisatie van de rijksmiddelen voor onderwijshuisvesting wel met 

elkaar moeten gaan voeren om voorbereid te zijn op nieuwe ontwikkelingen 

vanuit de landelijke politiek?  


